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Dotyczy: Projektu stacji wodorowej realizowanej przez firmę PAK-PCE STACJE Sp.z o.o. 

 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

W poprzedniej kadencji samorządu podczas prac Komisji Gospodarki Komunalnej w dniu 

12.06.2023 jednym z omawianych punktów była kwestia dzierżawy działki w rejonie ul. Knurowskiej  

na potrzeby budowy stacji tankowania wodoru dla samochodów osobowych oraz autobusów.  

Z uwagi na fakt, iż od posiedzenia komisji minęło niespełna półtorej roku, zwracamy się z prośbą  

o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1) Czy wspomniana firma zawarła umowę dzierżawy na opisany powyżej projekt? 

2) Jeśli tak to na jakim etapie są obecne działania? 

3) W sytuacji budowy wspomnianej stacji tankowania wodorem czy rozważany jest zakup bądź 

wynajem autobusów zasilanych wodorem jako alternatywy dla pojazdów elektrycznych?   

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

 


